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Abstract (en)
[origin: WO9207687A1] According to a process for machining bores of workpieces, a honing tool provided with an abrasive coating and radially
pressed against the wall of the bore carries out simultaneous rotary and reciprocal movements. In addition to the reciprocal and rotary movements
(2, 3), the honing tool (1, 100) vibrates with a high-frequency, short-hub natural vibration (31, 22) excited by ultrasonic oscillation in the range
between 16 and 40 KHz.

Abstract (fr)
Il est décrit un procédé pour l'usinage d'alésages dans des pièces à usiner, où un outil à honer revêtu d'une couche d'abrasif et appliqué
radialement sur la paroi du trou de forage, exécute en même temps un mouvement de rotation et un mouvement de va-et-vient. En plus des
mouvements de levage et de rotation (2, 3), l'outil à honer (1, 100) a une vibration propre (31, 32) à haute fréquence et à faible course, laquelle est
produite par une oscillation ultrasonore dans la gamme de 16 à 40 KHz.
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